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Lindås 14/2 2014

Vedrorande matbetaling på Ner-Kolås.

Me vil protestere på at me no må betala for maten.

AIie brukarane veit at me gjer ein god jobb, for me gjer så godt me kan.

Arbeids-og samarbeids miljøet er godt og konstruktivt. Måltidet er sjølvsagt

hødgepunktet på dagen. Då er det synd at de no krev betaling for maten. Den

lagar me sjlv,og d% far dei som treng det oppl>ring p% dette.

Det stod i kontrakten vår at maten også var ein del av betalinga vår. Me har

faktisk ikkje fått auka lønna vår på 10 år. Dette viser verkeleg kor lite pris de set

på aktiviteten vår. No får me berre 46 kroner (90-44) minus skatt pr. dag.

Me synes det verkar noko småleg. Kan det ikkje heller auka lønna vår, så får

me dekka inn litt av matpengane. Det var veldig kort frist frå brevet kom til

vedtaket trådde i kraft.

Til sjuande og sist, kan de resultera i at me tek med oss mat. Då forsvinn

læringa i matlaging og det sosiale rundt aktiviteten og måltidet. Dessutan er det

kanskje det einaste næringsrike måltidet mange får i løpet av dagen.

Me er takksame for snarleg svar.

Med helsing brukarane på Ner-Kolås.

Kopi: Reidun Sæbdal, Merethe Landaas
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